
Zápisnica z verejného obecného zastupiteľstva obce Pavčina Lehota,

ktoré sa konalo 06.05.2021 v Pavčinej Lehote

Prítomní: podľa prezenčnej listiny – Mgr. R. Kureková, R. Vajs, Bc. P. Pethö, Mgr. M. Kupčo, Ing.
D. Klepáč, D. Bobrovčanová

Neprítomní: podľa prezenčnej listiny – ospravedlnená Bc. V. Mišurová/pracovné povinnosti/

Program:

1.) Zahájenie.
2.) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice z obecného zastupiteľstva.
3.) Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva.
4.) Schválenie programu zasadnutia.
5.) Program: 

5.01   Vyhlásenie volieb hlavného kontrolóra – návrh uznesenia.
5.02   Návrh zmluvy o budúcej zmluve na výstavbu prečerpávacej stanice a vodojemu pre 
          SEGA group, s.r.o., Pezinok.
5.03   Návrh na zrušenie uznesenia č.08/2021 na odkúpenie pozemku o výmere 21 m2 pod
          miestnu komunikáciu od Ing. Lucii Šmitalovej.
5.04   Návrh zmluvy na likvidáciu BRKO (biologicky rozložiteľný kuchynský odpad)
          s OZO, a.s., Liptovský Mikuláš.
          Návrh zmluvy na BRKO – jedlé oleje a tuky s INTA s.r.o., Trenčín
5.05   Návrh na rozšírenie zastavaného územia obce podľa schváleného územného plánu.
5.06   Opätovné prehodnotenie vypracovania pasportizácie miestnych komunikácií.
5.07   Údržba obecného majetku, prerokovanie ponukových cien (cintorín, obecný úrad, 
          komunikácia ku chatovej osade).  
5.08   MY Liptov – historické fotky obce, doplnenie podkladov pre vydanie článku.
5.09  Jarná brigáda, recyklačný deň.

      6.)  Rôzne. 
      7.)  Záver.
      

Vzhľadom na pandemickú situáciu bude zasadnutie obecného zastupiteľstva
n e v e r e j n é !

Rokovanie:

K bodu 1/

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal starosta obce Ing. V. Kupčo. 

K bodu 2/

Za zapisovateľa zápisnice určil R. Kurekovú a za overovateľov boli určení R. Vajs a P. Pethö.

K bodu 3/

Starosta  vykonal  kontrolu  uznesení  z predchádzajúceho  zasadnutia  a upozornil  prítomných,  že
nevyplynuli žiadne úlohy z uznesení.

K bodu 4/

Starosta vyzval prítomných poslancov, aby sa vyjadrili k navrhovanému programu zasadnutia. Neboli
žiadne pripomienky a o programe poslanci hlasovali, bolo prijaté Uznesenie č. 15/2021.



K bodu 5.1/

Starosta predložil prítomným návrh uznesenia na voľbu Hlavného kontrolóra obce Pavčina Lehota –
končí volebné obdobie, voľba HK prebehne 17.06.2021 o 18.00 hod. na OÚ v PL, poslanci sa stretnú
o 17.30 hod k otvoreniu obálok a na zasadnutí OZ tohože dňa – 17.06.2021 zvolia tajným hlasovaním
Hlavného  kontrolóra  z prihlásených  uchádzačov.  Schválili  návrh  uznesenia,  hlasovali  a prijali
Uznesenie č.16/2021. 

K bodu 5.2/

Starosta  –  Predniesol  návrh  o budúcej  zmluve  na  výstavbu prečerpávacej  stanice  a vodojemu pre
SEGA  group,  s.r.o.  Pezinok,  poslancom  oznámil,  že  táto  zmluva  je  záväzná  pre  schválenie
Vodoprávneho  rozhodnutia  a stavebného  povolenia  a po  skončení  stavby  a vydaní  kolaudačného
rozhodnutia  bude  vypracovaná  nájomná  zmluva.  Teraz  v najbližšom termíne  nechá  zmluvu  o BZ
preveriť a skontrolovať právnikom, doplní sa o chýbajúce potrebné údaje a zastupiteľstvo túto zmluvu
bezodkladne schváli.

K bodu 5.3/

Starosta  – vyjadrenie  k odkúpeniu pozemku od Ing.  Lucii  Šmitalovej  pod miestnu komunikácii  –
podáva návrh na zrušenie Uznesenia č.  8/2021,  nakoľko sa  pani  Ing.  L.  Šmitalová zmenila  svoje
rozhodnutie, pozemok odmieta obci predať a bude tak naďalej brániť investorom stavby RD, ktorí by
mali túto obecnú cestu využívať.

Poslanci  –  jednomyseľne sa  zhodli  na  tom,  že  je  potrebné ešte  počkať a uznesenie  nerušiť,  či  sa
v najbližšej dobe obe strany dohodnú. Ak sa nedohodnú, uznesenie poslanci zrušia.

K bodu 5.4/

Starosta – predložil už pripravenú Zmluvu o dielo uzatvorenú na zneškodňovanie odpadov v súlade s 

§ 536 Obchodného zákonníka so zhotoviteľom:  OZO – Liptovský Mikuláš, s.r.o. a Obcou Pavčina
Lehota. Návrhy tejto zmluvy sa už opakovane prejednávali na zasadnutiach OZ, obec je na plnenie
tejto  zmluvy  o zneškodňovaní  biologicky  rozložiteľných  kuchynských  a reštauračných
odpadov/BRKO/ podľa zákona pripravená.  

Poslanci  sa  dohodli,  že  bude  pristavený jedna  odpadová  nádoba  s obsahom 120 l  /na  skúšku/  ku
cintorínu.  Podľa  zmluvy  sa  bude  vykonávať  odvoz  nádob  1x  za  2  týždne,  resp.  podľa  potreby
a dohody medzi oboma zmluvnými stranami. Cena jedného vývozu pre obec je 18 € bez DPH. Obec je
povinná udržiavať nádoby v čistom stave a obec je zodpovedná za skladovanie predmetného druhu
odpadu.  Poslanci túto zmluvu schválili a prijali Uznesenie č.17/2021.

Starosta – predložil poslancom návrh zmluvy od spoločnosti INTA,s.r.o. so sídlom v Trenčíne na zber
o odvoz jedlých olejov a tukov kat.č. 20 01 25. Obec je povinná podľa zákona vykonávať zber alebo
mobilný zber BRKO. Poskytovateľ bude odvážať použitý jedlý olej 1x mesačne, olej by mal byť
uskladnený v nepriepustných nádobách z PET materiálu, neporušený, objem max. do 10 litrov. Obci
poskytovateľ vyplatí  čiastku 0,25 € za každý kilogram vyzbieraných olejov a tukov. Poslanci sa ešte
dohodnú, kde bude zberná nádoba uložená a prístupná, zmluvu schválili, prijali Uznesenie č.18/2021.

- K zberu  a separácii  plastového  odpadu  –  vzhľadom  na  to,  že  dochádza  k veľmi  častému
znečisťovaní  plastového odpadu odpadom iného  charakteru,  obec  plánuje  zmenu systému
separácie PO a obyvateľom obce budú odovzdané anonymné dotazníky, kde sa budú môcť
obyvatelia slobodne vyjadriť k pripravovaným systému zberu, pripomienkovať ho, prípadne
podať iné návrhy. Všetko podstatné bude ešte podrobnejšie vysvetlené. 



K bodu 5.5/

Starosta – od majiteľov pozemkov OÚ 10 bola vznesená požiadavka na obecný úrad,  o rozšírenie
zastavaného územia obce. Podľa preskúmania – záver:

Súčasné právne predpisy neustanovujú možnosť rozšírenia ani inej úpravy Zastavaného územia obce  /
ZUOB/. Táto možnosť bola v rokoch 1986-1993, Metodickým pokynom MPVŽ SSR, Slovenského
úradu geodézie a kartografie a Slovenskej komisie pre VTIR č. 9 919/1985/-PF zo dňa 11.12.1985 boli
stanovené  postupy  obecných  a okresných  zložiek  miestnej  štátnej  správy  za  spoluúčasti  ďalších
rezortných organizácií  na  základe uznesenia  vlády č.109/1982 a č.241/1985,  kedy sa  mohli  určiť,
zidentifikovať a rozšíriť ZUOB. V ďalšom období na základe uznesenia vlády SR č. 355/2000 vydalo
Ministerstvo  pôdohospodárstva  SR  v spolupráci  s Ministerstvom  životného  prostredia  a Úradom
geodézie,  kartografie  a katastra  SR „  Metodický pokyn  MP SR č.  8355/2000-620 pre  postup  pri
rozširovaní  zastavaného územia  obce  k 01.01.1990,  so  zámerom poskytnúť priestor  pre  rozšírenie
bytovej výstavby v obci. Metodický pokyn stratil účinnosť zrušením zákona č.307/1992 Zb., dňom
01.05.2004 nadobudol účinnosť Zákon č. 220/2004 Z.z., ktorý neustanovil možnosť rozšírenia
ani inú úpravu. Okresné úrady, katastrálne odbory v zmysle ustanovenia § 58 zákona č.162/1995
Z.z.  o katastri  nehnuteľností  a o zápise  vlastníckych  a iných  práv  k nehnuteľnostiam v znení
neskorších predpisov rozhodujú o zmene hranice katastrálneho územia, ale nie sú oprávnené,
ako bolo vyššie uvedené, vykonať zmenu ZUOB.

K bodu 5.6/

Starosta  –  vyzval  poslancov,  aby  sa  opätovne  vyjadrili  k vypracovaniu  projektu  pasportizácie
miestnych komunikácií, aby dnes vyslovili záväzné stanovisko, nakoľko je to povinnosť na základe §3
d, ods. 8 cestného zákona, ktorý hovorí, že: „Správcovia diaľnic, ciest a miestnych komunikácií vedú
o týchto komunikáciách technickú evidenciu.“

- V prípade,  že  nie  je  spracovaná,  obec  nemôže  žiadať  žiadne  dotácie  na  výstavbu,
rekonštrukciu miestnych komunikácií

Poslanci – odporučili  starostovi,  aby dal takúto dokumentáciu spracovať, už sa o tom rokovalo na
minulom zasadnutí OZ, prejednávala sa aj cena obstarania. Hlasovali a prijali  Uznesenie č.19/2021. 

K bodu 5.7/

Starosta – vykonal prehliadku stavu obecného majetku:– stav oplotenia na cintoríne, prijal niekoľko
cenových ponúk na  vykonanie  prác nového oplotenia,  predniesol  OZ –  všetky sumy boli  značne
vysoké, od 17500 – 45000 bez DPH. Poslanci – niektorí sa ponúkli, že si nechajú vypracovať ponuky
od iných firiem a dovtedy sa bude musieť urobiť najnutnejšia oprava, aby sa zachovala bezpečnosť
návštevníkov cintorína.  

- Vyhodnotil  stav strechy na obecnom úrade a  požiarnej  zbrojnici  ako havarijný – poslanci
navrhli  najnutnejší postup prác – urýchlene odkúpiť pozemky pod PZ, následne sa zamerať na
spracovanie  projektu  renovácie  budovy  PZ  a rekonštruovať  strechu  budovy.  Poslanci
rozhodnú o oprave po predložení jednotlivých ponúk

- Komunikácia ku chatovej osade – podnet od majiteľov rekreačných objektov chatovej osady.
Vlastník stavby p. Budínska je povinná dať cestu do pôvodného stavu, ako pre začatím stavby.
Obec  zatiaľ  vykoná  hrubé  opravy  a konečné  úpravy  vykoná  p.  Budínska  pred  vydaním
kolaudačného rozhodnutia stavby po dohode s Obecným úradom.



K bodu 5.8/

Starosta  –  je  potrebné  dokončiť  prípravu  foto  materiálu  a textov  pre  SME  Liptov,  kde  máme
zarezervovaný termín vydania. V pondelok 10.05.2021 o 9.30 hod sa stretnú na OÚ R. Kureková, A.
Staroňová, starosta a dokončia prípravu pre odoslanie podkladov.

K bodu 5.9/

Starosta – termín jarnej brigády a recyklačného dňa po uvoľnení opatrení – dohodnuté na 22.05.2021
od  800 hod.  Upresnenie  bude  na  informačnom  letáku  a vyhlásené  v miestnom  rozhlase.  Starosta
zabezpečí pristavenie veľkoobjemových kontajnerov.

K bodu 6/ Rôzne

Starosta  –  na  OÚ  bola  doručená  žiadosť  spoločnosti  BALONY.EU  Slovakia,s.r.o.  o spoluprácu
s investičným  zámerom  –  vybudovanie  balónovej  základne  pre  štarty  teplovzdušných  balónov  –
poslanci sa oboznámili, záver – spoločnosť si musí zabezpečiť potrebnú dokumentáciu v zhode s ÚP
obce PL, určite nebude mať schválené na pozemkoch nič budovať, priestor bude môcť využívať len na
štarty balónov, pod podmienkou, že sa nebude nič vymykať súladu s uzneseniami a vyhláseniami obce
PL. 

- starosta oboznámil prítomných s doručenou architektonickou štúdiou nehnuteľnosti /bývalé Hôrky/,
ktorá bola  predaná – investor plánuje vybudovať nadstavbu,  plánuje  preklasifikovať nehnuteľnosť
z RD na polyfunkčný objekt, plánuje na pozemku pri zachovaní zastavanosti vybudovať nové chatové
objekty – obecný úrad stavbu nových objektov nepovolí, kým nebude vybudovaný nový vodojem,
pripojené privádzacie potrubie na obecný rozvod vody a tým vyriešený problém obce s nedostatkom
vody.  

D. Bobrovčanová – parkovanie pred budovou MŠ – rokovala s p. Bc. M. Vozárikom, prisľúbil pomoc
pri zhotovení projektovej dokumentácie na dopravnú situáciu v okolí MŠ s dôrazom na bezpečnosť
detí a rodičov, p. Bobrovčanová uisťovala prítomných, že má prisľúbenú od p. Vozárika aj zhotovenie
a realizáciu tohto projektu-

- informovala poslancov o prebehnutom zápise detí do MŠ, zapísaných bolo 19 detí, 4 deti z LM boli
odmietnuté.

M. Kupčo – bolo by potrebné zabezpečiť brigádu na vyčistenie a zatrávnenie odstavnej plochy za
bránou MŠ, aby ju deti mohli využívať ku hrám.

P. Pethö – rekonštrukcia ohradenia ihriska, je plánovaná a schválená v rozpočte, drevo sa dá uložiť
v priestoroch PZ, len začať.

K bodu 7/

Starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.

V Pavčinej Lehote, 06.05.2021

Zapísala: Mgr. Radka Kureková .....................................................

Rastislav Vajs – overovateľ .....................................................

Bc. Peter Pethö – overovateľ .....................................................

Ing. Viliam Kupčo – starosta obce Pavčina Lehota ....................................................


